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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Van-e tudomása arról, hogy a 2023-as évben mikor és 
mennyi ideig lehet erdőlezárásokra számítani a Velencei-hegységben?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

Korábban  több  alkalommal  is  írásbeli  kérdéssel  fordultam  Önhöz.  A K/1732.  számú,  Milyen
szakmai  szempontok  indokolták  az  állam  tulajdonosi  hozzájárulásának  megadását  a  Velencei-
hegységben  történt  erdőlezárásokhoz?  című,  a  K/1731.  számú,  Az  állami  tulajdonban  lévő
erdőterületeken  tevékenykedő  vadásztársaságok  bérleti  szerződésében  van  olyan  kitétel,  amely
lehetővé teszi  a vadászterület  bekerítését?  című,  továbbá a  K/1708. számú, Az engedélyeztetési
eljárás  előtt  miért  nem  került  sor  a  helyi  civilekkel  való  hivatalos  egyeztetésre  a  vadaskerti
erdőlezárásokról  a  Velencei-tóhoz  közeli  Nadapon és  Lovasberényben? című kérdéseimre  adott
válaszait köszönöm, ugyanakkor felmerült újabb kérdés az ügy kapcsán. Ön is utal rá, különböző
jogszabályokra hivatkozva, hogy a jövőben is várhatóak erdőlezárások a területen.

Tekintettel az elmondottakra, az alábbi kérdéssel fordulok Miniszter Úrhoz:

• Van-e tudomása arról, hogy a 2023-as évben mikor és milyen időintervallumban lehet 
erdőlezárásokra számítani a Velencei-hegységben?

Továbbá válaszában nem tér ki Miniszter Úr arra, hogy az engedélyeztetési eljárás előtt miért nem
került sor a helyi civilekkel való hivatalos egyeztetésre a vadaskerti erdőlezárásokról Nadapon és
Lovasberényben. Ezért újra kérdezem Önt:

• Az engedélyeztetési eljárás előtt miért nem került sor a helyi civilekkel való hivatalos 
egyeztetésre a vadaskerti erdőlezárásokról a Velencei-tóhoz közeli Nadapon és 
Lovasberényben?

 

Megtisztelő válaszát köszönöm!



 
 

Budapest, 2022. december 21.

                           Dr. Oláh Lajos
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